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Motion från Vänsterpartiet  
 
Gör omhändertagande av matavfall obligatoriskt i Nacka 

Sedan några år tillbaka sker en organiserad matavfallsinsamling i Nacka. Det är en del av 
avfallshanteringen och är ett erbjudande, inte en obligatorisk del av hanteringen. Avsikten 
med insamlingen är att kunna använda avfallet som en resurs för framställning av biogas, det 
är ett klimatneutralt bränslealternativ som användes främst för fordon.  

Världen, Sverige och därmed även Nacka måste snarast minska utsläpp av koldioxid och 
fossila bränslen är en av de stora bovarna. Därför är det angeläget att samla in så stor andel av 
matavfallet som det bara går för att kunna använde det som råvara för biogas. Matavfalls-
insamlingen har nu pågått så många år i Nacka att de flesta hushåll, hyresfastigheter och 
bostadsrättsföreningar kunnat anpassa och förereda sig för matavfallsinsamlingen. Mot den 
här bakgrunden bör Nacka snarast införa en obligatorisk insamling.  

 

Vänsterpartiet yrkar:  
 
att Nacka från och med år 2020 inför obligatorisk insamling av matavfall från alla som har 

abonnemang på vanlig sophämtning. 
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